
2011. február 18. 

Napirend és határozatok 

1. Tájékoztató az elmúlt időszak eseményeiről  

Az elnökség a tájékoztatót tudomásul vette.  

2. 2010. évi elnökségi beszámoló vitája és a 2010. évi pénzügyi kimutatás  

Az elnökség a 2010. évi elnökségi beszámolót és a mérleg előtti pénzügyi kimutatást – külön-külön 

szavazással – egy tartózkodás mellett egyhangúlag elfogadta és javasolta a közgyűlés elé terjeszteni. 

3. 2011. évi program és pénzügyi terv  

Az elnökség a 2011. évi programot és pénzügyi tervet egyhangúlag, tartózkodás nélkül elfogadta és 

javasolta a közgyűlés elé terjeszteni. 

4. Alapszabály módosítás 

Az elnökség az alapszabály módosítására tett javaslatot a 11.§ (elnökség létszámának változtatása) 

kivételével tartózkodás nélkül, egyhangúlag elfogadta. 

Az alapszabály 11. §-sa módosításával kapcsolatban elfogadta Szabó József javaslatát, eszerint az 

elnökség tagjai írásban (e-mail-ben) nyilatkoznak arról, hogy a 19 fős vagy a 15 fős elnökségi létszámot 

támogatják. A nyilatkozat MEFS irodába beérkezésének határideje 2011. március 1. 

5. Egyebek 

– Közgyűlés 

– Tagdíj 

Az elnökség egyetértett azzal a javaslattal, hogy a tagdíj kérdését a közgyűlés elé kell terjeszteni, és 

amennyiben a közgyűlés hozzájárul, felhatalmazhatja az elnökséget, hogy a hatályos jogszabályok 

szerint dolgozza ki a módosítást..  

– Jelölő Bizottság tájékoztatója a jelölés állásáról 

Az elnökség a tájékoztatót tudomásul vette.   

– MEFS elismerések odaítélése 

Az elnökség döntött a 2011. évi kitüntetetésben részesülők személyéről.Életműdíj nem került 

odaítélésre, 4 fő arany plakett és 2 fő hallgatói díj elismerésben részesül. 

2011. március 30. 



Napirend és határozatok 

1. MEFS program, kiemelt feladatok  

Az elnökség egyhangúan hozzájárult ahhoz, hogy a BEFS a budapesti régióra vonatkozóan egy sportolói 

adatbázis létrehozását megkezdje, valamint egyetértett abban, hogy kommunikációs stratégia 

kidolgozására van szükség, melynek átgondolására Dr. Hédi Csaba főtitkárt bízta meg. 

2. 2014. évi Birkózó Egyetemi VB 

Az elnökség a tájékoztatót tudomásul vette.  

3. Nyári Universiade előkészítése  

Az elnökség a tájékoztatót tudomásul vette, egyúttal az Előkészítő Bizottság javaslatát egyhangúan 

elfogadta és megbízta Dr. Vincze Pált az Universiade-ra utazó magyar delegáció csapatvezetői 

teendőinek ellátására. 

4. A Felsőoktatási törvény és az egyetemi sportot érintő miniszteri rendeletekhez hozzászólás, 

javaslattétel a Testnevelési és Sportszakmai Kollégium szegedi ülésére – április 18-19.    

A felsőoktatási törvény szövegtervezete még nem készült el, így a napirendi pont megtárgyalása jelen 

ülésen nem lehetséges. 

Javaslatok: 

Dr. Besenyei Lajos vezetésével alakuljon meg egy munkacsoport, amely helyzetfelmérést végez az 

intézmények sport helyzetéről, problémáikról. Határidő: 2011. augusztus 

Készüljön egy sporttal kapcsolatos kérdőív, amely az intézményeknek, minden testnevelési egységnek 

kiküldésre kerül. 

Az elnökség a javaslatokkal egyetértett. 

5. Parlament Sport és Turisztikai Bizottsági ülése   

Feladat: 

Beszámoló készítése a bizottság május 18-i ülésére, melynek része a MEFS eddigi tevékenysége, illetve 

egy sportpolitikai koncepció 

Határidő: 2011. május 1 

Javaslat: 

Dr. Vincze Pál vezetésével jöjjön létre egy munkabizottság, amely a stratégiai részt összeállítja, és a 

kész anyagot a sportbizottsághoz történő benyújtás előtt az elnökség jóváhagyja. 



A munkabizottság tagjai: Dr. Balogh László, Földesiné dr. Szabó Gyöngyi, Dr. Zakariás Géza, Skultéty 

Tamás, Dr. Freyer Tamás, Szabó József 

Az elnökség a javaslattal egyetértett. 

6. Egyebek 

Szabó József javasolta, hogy az egyetemi bajnokságokon csak az intézmény által kiadott igazolás szerint 

hallgatói jogviszonnyal rendelkező sportolók indulhassanak 

Az elnökség egyhangúan egyetértett a javaslattal, és megbízta a Versenysport Bizottság elnökét, hogy 

az erre vonatkozó tájékoztatást elkészítse 

2011. szeptember 30. 

Napirend és határozatok 

1. Jelentés a XXVI. Nyári Universiadén történt részvételről 

A beszámolót az elnökség egyhangúlag jóváhagyta.  

2. Tájékoztatók 

– Parlamenti Bizottsági ülés 

– Az egyetemi sport helyzete, sportoló hallgatók részvétele nemzetközi egyetemi versenyeken 

Az elnökség a tájékoztatókat tudomásul vette.  

3. Tájékoztató az egyesületek működési kiadásait segítő MEFS pályázatról 

Az elnökség a tájékoztatót tudomásul vette. 

4. Javaslatok a MEFS szabadidősport tevékenységére 

Dr. Sárközy Tamás javasolta, hogy készüljön levél az egyetemek/főiskolák testnevelés 

központjához/tanszékéhez, hogy készítsenek felmérést a hallgatók sporttal kapcsolatos tevékenységéről. 

Az elnökség a javaslatot kiindulási alapként egyhangúlag elfogadta.  

5. Döntés a MEFS (2011-2014) MEFOB referensi pályázatáról és a 2011/2012. évi MEFOB döntők 

helyszíneiről 

Az elnökség a javaslatokat egyhangúlag elfogadta.  

6. Egyebek 

 Általános pénzügyi helyzet 

 2012. évi egyetemi világbajnokságok 



 Elnökségi tagok részvétele a MEFS 2011. szeptember-december programjaiban, 

 Társasági adókedvezménnyel kapcsolatos információk 

 Fittségi vizsgálat 

Dr. Vincze Pál tájékoztatta az elnökséget, hogy az Óbudai Egyetem az egyetemi hallgatók körében 

fittségi vizsgálatot végezne, ehhez kéri az elnökség elvi hozzájárulását. 

Az elnökség a fittségi vizsgálat elvégzéséhez egyhangúlag hozzájárult. 

 Vízilabda egyetemi bajnokság 

 Sporttudományi Kongresszus 

 Decathlon 

 Alelnöki értekezlet 

Az elnökség a tájékoztatókat tudomásul vette.  

2011. december 19. 

Napirend és határozatok 

1. Tájékoztató a szeptemberi elnökségi ülés óta eltelt időszak történéseiről 

A beszámolót az elnökség egyhangúan elfogadta. 

2. 2012. évi programterv 

Az elnökség a tájékoztatót egyhangúan elfogadta. 

3. Felsőoktatási és sporttörvény rendelkezéseinek következményei, rendkívüli közgyűlés 

összehívása 

Határozat: 

Az elnökség a javaslatot egyhangúan elfogadta, a rendkívüli tisztújító közgyűlést 2012. február 11-ére 

összehívta és megválasztotta a háromtagú Jelölő Bizottságot az alapszabálynak megfelelően. 

4. Egyebek 

A napirendi pont alatt az elnökség határozatot nem hozott. 


